
 

 

UISZ Community Summary – Week 10 

增城誉德莱国际学校教学工作总结—第 10 周 

 

 

 
 

 

 

 

INTRO 简介 

Message from Mr Chay 来自 Chay老师的寄语 

Congratulations to our High School Girls Volleyball teams for playing 6 games over 3 

days at the Southern China season-ending ACAMIS Volleyball tournament hosted by 

Shen Wai International School in Shenzhen. The level of competition was high, the 

energy level was intense but the atmosphere was nothing short of fun, supportive 

and opportunities to make memories. Our Cobras girls team girls played their 

hardest, overcame many emotions and bonded together extremely well over the 

course of the tournament. They have learnt so much about themselves individually 

and as a team. Player development was evident as each game keeps getting better. 

Despite the result, the sportsmanship, team spirit, resilience and tenacity showed by 

our team was extremely commendable and memories were made!  

祝贺我们的高年级女子排球队在深圳外国语学院国际部主办的华南季末

ACAMIS 排球锦标赛上，用 3 天时间打了 6 场比赛。比赛水平很高，比赛能量很

强，但气氛中充满了乐趣、相互支持和制造回忆的机会。在比赛过程中，我们

眼镜蛇女子队的女孩们发挥了她们最大的努力，克服了许多情绪，非常好地团

结在一起。他们从个人和团队身上学到了很多。运动员的发展是显而易见的，

因为每一场比赛都变得越来越好。尽管结果如此，我们队所表现出的体育精

神、团队精神、韧性和坚韧精神是极其值得称赞的，并留下了美好的回忆！ 

 



 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 



 

 

 

 

 



 

 

 

 

 



 

 

 

 

 
 

 



 

 

 

 

 

HALLOWEEN PARTY 万圣节派对 



 

 

The Halloween party was held on Tuesday evening in Dragon House from 6:00 - 9:00 

pm and everyone had a freighteningly fun time running around participating in the 

various activities - which included trick-or-treat, haunted house, pinata, roasting 

marshmallows around the outdoor fire, ending with the best costume award.  It 

was seriously scary fun! 万圣节派对于周二晚上 6:00 - 9:00 在龙之屋举行，每个

人都玩得非常开心，参加了各种各样的活动，包括不给糖就捣蛋、鬼屋、皮纳

塔、在户外炉火旁烤棉花糖。最后学生们获得最佳服装奖。这是可怕风格的乐

趣！ 

 

 

 

 



 

 

 

 



 

 

 

 



 

 

 

 



 

 

 

 

SECONDARY ASSEMBLY 中学生集会 

Many hard working students received awards in different categories for their efforts 

during the Secondary Assembly. This was followed by the Halloween costume 

judging. 许多付出辛勤努力的学生，在中学大会期间获得了不同类别的奖项。

随后是万圣节服装评选。 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

AWARDS RECIPIENTS 各项获奖者  

 

SERVICE AWARDS 服务奖 

 
 

PHE AWARDS 体育奖 

 
 

 

 

 



 

 

 

ARTS AWARDS 艺术奖 

 
  

 
 

 

 

 

 

ACHIEVE 3000 AWARDS 成就 3000 奖 



 

 

 
 

LEARNER PROFILE AWARD 学者成就奖 

 
 

 

 

 

 

 

LEARNER PROFILE AWARDS 学者成就奖 



 

 

 
 

TEACHER AWARDS 教师成就奖 

 
 

 

HALLOWEEN COSTUME JUDGING 万圣节服装评比 

Students and staff came on stage to display their costumes for judging. 学生和工作

人员上台展示他们的服装进行评选。  



 

 

 
 

 
 



 

 

 
 

 
 



 

 

 
 

 
 



 

 

 
 

 
 



 

 

 
 

COSTUME WINNERS... 最佳服装获奖者是…… 

 

SCARIEST COSTUME 最吓人服装奖 

 
 

 

 

 

 



 

 

CUTEST COSTUME 最可爱服装奖 

 
 

MOST CREATIVE COSTUME 最富创造力服装奖 

 
 

 

 

 

 

 



 

 

 

FUNNIEST COSTUME 最搞笑服装奖 

 
 

WINNERS 获奖者: 1st CHARLOTTE, 2nd - AMY, and 3rd ROSIE  

 
 

 

PYP 小学项目 

PRIMARY Year 4&5 students had a great GISES Sports day of football on Wednesday.

小学部 4年级和 5年级的学生周三度过了一个很棒的 GISES足球运动日。 



 

 

 

 

 



 

 

 

 



 

 

 
 



 

 

 

 



 

 

 
 



 

 

 
 

 

 

 



 

 

DP 大学预科文凭项目 

Message from Mr Justin 来自 Justin 老师的寄语 

DP Film students collaborated on one of their IA Portfolio Cinematography Role - 

Reel experiments this week in the Secondary Library - which in this case was a one 

minute continuity scene in which a master shot and over-the-shoulder medium and 

close up shots were recorded - so that when edited together they will appear to be 

connected in time and space, as you would typically see in a dialogue scene from a 

movie. DP电影系的学生本周在中学图书馆合作了他们的一个 IA Portfolio 电影摄

影角色-卷轴实验——在这种情况下，这是一个一分钟的连续性场景，其中记录

了一个主镜头和越过肩膀的中等和特写镜头——这样，当一起编辑时，它们将

在时间和空间上看起来是连接的，就像你在电影的对话场景中通常看到的那

样。 

 

 
 



 

 

 
 

DIGITAL CITIZENSHIP CORNER 数字公民 

This is a new initiative from our IT guru Mr Chay on digital citizenship which he will 

share every two weeks. THINK before you post. Be sure that you are posting 

something positive! It is important that we are aware of what we post on social 

media. It should be positive and inspiring that can help uplift others!  

这是我们的信息技术大师 Chay关于数字公民的新倡议，他将每两周分享一次。

发帖前要三思。确保你发布了积极的东西！重要的是，我们要意识到我们在社

交媒体上发布了什么。它的内容应该是积极的和鼓舞人心的，可以帮助提升他

人！ 

 

 

 



 

 

 

OUTRO 总结 

We wish everyone a delightful long weekend - relax, unwind and have fun.  See you 

all back at school on Monday! 我们祝愿每一位度过一个开心的长周末，放松身

心，享受乐趣。下周一，学校见！ 

 

Warmest wishes,  

致以诚挚的问候 

UISZ School & Boarding Community 

增城誉德莱国际学校走读寄宿制学校 


